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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, potpredsjedniku

Vlade za ekonomsu poiitiku i finansijski sistem, Milutinu Simovicu, postavljam

sljedece

POSLANICKO PITANJE:

Nakon usvajanja Zakona o izmjenama 1 dopunama Zakona o akcizama,

usvojenog prosle godine u Skupstini Crne Gore, Vlada je nastavila da

odgovorno slijedi agendu na integracionom putu Crne Gore u EU. Takode,

Vlada je obezbijedila preduslove da se prihodi u budzetu uvecaju, kao dio

mjera konsoiidacije javnih finansija. Kakve su implikacije na budzet povodom

akclznih roba, imajuci u vidu da povecanje akcize za odredene akcizne

proizvode, kao sto su duvanski proizvodi, u praksi svih zemaija imaju za

posljedicu aktivaciju sivog trzista ? Kakvi su buduci planovi Vlade u cilju

dodatnog suzbijanja sive ekonomije i zastite legalnih pravnih lica na trzistu i

njihovih zaposlenih ? "

Obrazlozenje

Vlada Crne Gore je prosle godine predlozila Skupstini a Skupstina prihvatila

Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o akcizama koji je propisao povecanje

akciza za odredene proizvode, sto je u skladu sa evropskim standardima i sa

preporukama nasih medunarodnih partnera. Prije svega, to je mjera kojom se

konsoliduju nase javne finansije, koje su znacajno oporavljene u dosadasnjem

radu aktuelne Vlade. Ipak, u cilju daljih poteza, treba sagledati sve aspekte
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ekonomsih reformi i odgovorno sagledavati sve indikacije koje prate mjere

finansijske konsolidacije. Praksa u svim razvijenim evropskim zemljama je

pokazala da se korekcijom finansijskih usiova na trzistu, u kratkom roku,

aktivira sivo trziste. U cilju otklanjanja ovog problema u dugom roku, a u

namjeri da se stvore usiovi daljeg povlacenja reformskih poteza, probleme

treba identifikovati i ojacati instrumente za njihovo otklanjanje.

To je i obrazlozenje mog poslanickog pitanja.
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